

TABLE OF CONTENTS

目 录

The Varieties Screening of Green Stem Nonheeding Chinese Cabbage and Dark Green Leaf Nonheeding Chinese Cabbage Tolerant to Heat
(耐热青梗小白菜和黑叶小白菜品种筛选)

Z. Q. YANG, Z. J. LIU.....149

Development Status and Countermeasures of Construction of Organic Agricultural Base in Guangxi Province
(加速发展广西有机农业基地建设现状及对策)

L. L. WEI.....159

Analysis of the Cultivar Names and Characteristics of Global Lotus (*Nelumbo*)
(世界荷花品种资源统计及特征分析)

L. LIU, Y. C. LI, J. MIN, Y. C. XIANG, D. K. TIAN.....163

Study on the Adaptability of Different Sweet Potato Varieties in Ankang Area and the Absorption and Accumulation of Selenium
(不同甘薯品种在安康地区的适应性及对硒元素吸收积累的研究)

X. H. PAN.....182

Effects of Mowing on the Growth, Development, Yield and Quality of *Allium przewalskianum* R.
(刈割对青甘韭生长发育及产量与品质的影响)

L. Z. WANG, Z. H. WANG, Z. H. GUAN.....186

Biological Activity of Alginate Oligosaccharides and Its Application in Food
(褐藻胶低聚糖的生物活性及其在水产制品中的应用研究进展)

S. Q. FAN, X. B. CHEN, Z. Y. DAI, X. Q. FA, J. DONG, X. M. WANG.....195